
PROTOKÓŁ NR XXXII/2017  

z sesji Rady Powiatu w Pińczowie 

z dnia 5 października 2017 roku 

 

Obrady sesji Rady Powiatu rozpoczęły się o godz.1055. 

Lista obecności radnych stanowi załączniki nr 1 i 2 do protokołu. 

 

Proponowany porządek obrad przedstawia się następująco:  

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku dziennego obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Podjęcie uchwał:  

- w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie do realizacji projektu partnerskiego w ramach 

RPOWŚ na lata 2014-2020, oś priorytetowa 6 „Rozwój miast”, działanie  

6.5 „Rewitalizacja obszarów miejskich i wiejskich” – dot. gminy Michałów 

- w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie do realizacji projektu partnerskiego w ramach 

RPOWŚ na lata 2014-2020, oś priorytetowa 6 „Rozwój miast”, działanie 6.5 „Rewitalizacja 

obszarów miejskich i wiejskich” – dot. miasta i gminy Działoszyce. 

5.Interpelacje i zapytania radnych. 

6.Wolne wnioski i oświadczenia radnych. 

7. Zakończenie obrad. 

 
Ad.1. 

Przewodniczący Rady Powiatu radny Ireneusz Gołuszka otworzył obrady sesji. 

Powitał radnych oraz zaproszonych gości. Na podstawie listy obecności stwierdził, że na stan  

17 radnych obecnych jest 12 radnych (nieobecny radny: Iwona Chlewicka Andrzej Kozera, 

Jerzy Kułaga,  Irena Moskwa, Piotr Zachariasz), zatem Rada Powiatu jest władna do 

podejmowania uchwał. 

 

Ad.2. 

Przewodniczący Rady poinformował, że proponowany porządek obrad sesji radni 

otrzymali wraz z materiałami na sesję. 



Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do proponowanego porządku obrad. Uwag nie 

było. 

W wyniku głosowania porządek obrad został przyjęty jednogłośnie – 12 głosów „za”.  

 

Ad.3. 

Przewodniczący Rady poinformował, że protokół z poprzedniej sesji został wyłożony 

do wglądu w Biurze Rady Powiatu na 3 dni przed terminem sesji. Następnie zapytał czy  

są uwagi. Uwag nie było. 

W wyniku głosowania protokół został przyjęty jednogłośnie – 12 głosów „za”.  

 

Ad.4. Podjęcie uchwał:  

- w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie do realizacji projektu partnerskiego w ramach 

RPOWŚ na lata 2014-2020, oś priorytetowa 6 „Rozwój miast”, działanie  

6.5 „Rewitalizacja obszarów miejskich i wiejskich”, 

- w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie do realizacji projektu partnerskiego w ramach 

RPOWŚ na lata 2014-2020, oś priorytetowa 6 „Rozwój miast”, działanie 6.5 „Rewitalizacja 

obszarów miejskich i wiejskich”. 

Głos zabrała Pani Małgorzata Dymek, która przedstawiła projekt uchwały  

w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie do realizacji projektu partnerskiego w ramach 

RPOWŚ na lata 2014-2020, oś priorytetowa 6 „Rozwój miast”, działanie 6.5 „Rewitalizacja 

obszarów miejskich i wiejskich” (dot. gminy Michałów) (załącznik nr 4) oraz projekt uchwały 

w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie do realizacji projektu partnerskiego w ramach 

RPOWŚ na lata 2014-2020, oś priorytetowa 6 „Rozwój miast”, działanie 6.5 „Rewitalizacja 

obszarów miejskich i wiejskich” (dot. miasta i gminy Działoszyce) (załącznik nr 5).  

Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi lub pytania. Uwag i pytań nie było.  

Projekt uchwały w sprawie w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie do realizacji projektu 

partnerskiego w ramach RPOWŚ na lata 2014-2020, oś priorytetowa 6 „Rozwój miast”, 

działanie 6.5 „Rewitalizacja obszarów miejskich i wiejskich” (dot. gminy Michałów) odczytał 

Przewodniczący Rady Ireneusz Gołuszka.  

W wyniku głosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie - 12 głosów „za”. 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie do realizacji projektu 

partnerskiego w ramach RPOWŚ na lata 2014-2020, oś priorytetowa 6 „Rozwój miast”, 

działanie 6.5 „Rewitalizacja obszarów miejskich i wiejskich” (dot. miasta i gminy 

Działoszyce) odczytał Przewodniczący Rady Ireneusz Gołuszka.  



W wyniku głosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie - 12 głosów „za”. 

 

Ad.5. 

W punkcie tym Starosta Pińczowski Zbigniew Kierkowski poinformował, że pojawiła się 

możliwość nieodpłatnego przejęcia budynku po Nadleśnictwie w Pińczowie.  

Szczegóły w tym temacie omówiła Pani Zofia Kasza – Wydział Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami.  

Pani Zofia Kasza powiedziała, że powiat może ten budynek przejąć za darmo. Powierzchnia 

do pozyskania to około 300 m (część budynku na dole) malutkie mieszkanie nie zamieszkałe, 

które można sprzedać lub wynająć i garaże. Roczne utrzymanie wynosiłoby około 20 tys. zł. 

W pozostałej części budynku jest 5 zamieszkałych mieszkań i jest to wspólnota.  

Pan Starosta powiedział, że ewentualny koszt zrobienia tam biur to około 300 tys. zł.  

Pani Zofia Kasza poinformowała, że w momencie nabycia za darmo powiat nie będzie mógł 

tego budynku sprzedać, może jedynie poddzierżawić.  

Pan Starosta powiedział, iż minusem jest to, że jest tam wspólnota i według prawa 

wspólnotowego na każdą działalność trzeba mieć zgodę współwłaścicieli.  

Radni jednogłośnie (12 głosów „za”) postanowili, żeby przejąć przedmiotową część budynku.    

 

Ad.6. 

W punkcie tym nikt nie zabrał głosu.  

 

Ad.7.  

Obrady zakończono o godz. 1110.  

Protokołowała: M. Budera             Przewodniczący 

Rady Powiatu 
(-) Ireneusz Gołuszka 

 


